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BEVIS OM ANSLAGSDAG
Fritidsnämnden
Justeringen har tillkännagivits genom anslag

Sammanträdesdatum 2022-02-16
Anslaget sätts upp 2022-02-23
Anslaget tas ned 2022-03-17

Sista dag för laglighetsprövning är dagen innan anslagets nedtagande.

Förvaringsplats för protokollet Nacka stadshus

Underskrift
                                                                           ……………………………………………..
                                                                           Heidi Swahn

Utdragsbestyrkande
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INNEHÅLLSFÖRTECKNING
§1 Lägesrapport utifrån Covid-19
§2 Uppföljning av fastighetsprojekt tertial 3 år 2021
§3 Uppföljningsplan för fritidsnämnden år 2022
§4 Muntlig information, införande av nya bidrag och nytt bidrags- och 

bokningssystem
§5 Årsbokslut fritidsnämnden 2021
§6 Särskilt verksamhetsbidrag – Friska Nacka 2022
§7 Rapport sponsring
§8 Ändrat inriktningsbeslut för Myrsjö simhall
§9 Motion – Utveckla strategin för ett drogfritt Nacka för unga
§10 Samråd över detaljplan för Tryckluftsfabriken, fastigheterna Sicklaön 

83:22 m.fl., på Sicklaön, i Nacka kommun
§11 Övriga frågor
§12 Redovisning av delegationsbeslut och inkomna handlingar
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§ 1                FRN 2020/65

Lägesrapport utifrån Covid-19 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet 
Anna Kristiansson, utvecklingsledare kultur- och fritidenheten, informerade följande.
Den 9 februari upphörde de sista restriktionerna som haft reell påverkan på verksamheter 
inom fritidsnämndens ansvarsområde.

De restriktioner som gällde fram till dess påverkade i olika utsträckning fritidsnämndens 
verksamheter. Då restriktionerna inte gällde barn och unga födda 2002 eller senare har 
träningar inom idrotten för denna målgrupp pågått som vanligt. Samma sak med 
verksamheten på fritidsgårdarna. Däremot gjorde restriktionerna gällande att inga större 
arrangemang skulle genomföras vilket innebar att en del jullovscuper och jullovsaktiviteter 
fick ställas in eller genomföras i mindre skala.

Restriktionen om att fritidsanläggningar dit allmänheten har tillgång skulle omfattas om 
restriktionen om att varje person skulle ha 10 kvm yta att röra sig på gällde även den fram till 
den 9 februari. Det innebar att alla idrottsanläggningar skyltades upp igen med antal personer 
som fick vistas i anläggningarnas olika utrymmen, dessa skyltar gällde för verksamhet riktad 
till de födda 2001 och tidigare. Restriktionen påverkade framförallt verksamheten i 
simhallarna, där allmänhet, föreningsverksamhet, skolsim och simskolor ska samsas i samma 
anläggning. För att tillgodose samtliga målgruppers behov och samtidigt hålla restriktionerna 
genomfördes en rad olika åtgärder. Öppettiderna delades upp för olika målgrupper, extra 
omklädningsrum tillgängliggjordes, nöddörrar användes tillfälligt för att minska trängsel vid 
in/ut-passering och särskilda omklädningstält ställdes upp. Driftaktören, föreningslivet, 
kultur- och fritidsenheten, bokningsgruppen och idrottsdriften arbetade gemensamt för att 
detta skulle kunna ske.

Handlingar i ärendet 
Lägesrapport Covid-19 feb 2022
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
- - - - -
 

Paragrafen är justerad
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§ 2                FRN 2022/5

Uppföljning av fastighetsprojekt tertial 3 år 2021 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet 
FRN har för närvarandet 19 st pågående projekt i varierande fas. Av dessa är fem 
fotbollsplaner, tre fritidsgårdar, en ishall, två ridanläggningar, tre simhallar och fem 
sporthallar. Tillträde varierar över tiden, från hösten 2022 fram till 2028.

Sedan föregående rapport (tertial 2 år 2021) har 4 st projekt färdigställts, nämligen 5-
spelarplan på Kvarnholmen, flytt av Fisksätra fritidsgård till Viktor Rydbergs skola, 
Kvarnholmens sporthall samt gymnastiksal på Jensens skola i Sickla/Plania.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Uppföljning av fastighetsprojekt FRN T3
Uppföljning av fastighetsprojekt FRN T3
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 3                FRN 2022/12

Uppföljningsplan för fritidsnämnden år 2022 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen och uppföljningsplanen för år 2022 till protokollet.

Sammanfattning av ärendet 
En mål- och resultatstyrd verksamhet förutsätter att det finns en kontinuerlig uppföljning av 
verksamheten och dess kvalitet. Nämndens uppföljning ska visa om verksamheten utvecklas i 
den riktning som målen anger samt ge nämnden fördjupade kunskaper om hur verksamheten 
fungerar. I detta ärende redovisas en plan (bilaga 1) för nämndens uppföljning av olika 
områden och när under året resultaten från de olika uppföljningarna kommer att redovisas för 
nämnden.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Uppföljningsplan fritidsnämnden 2022
Bilaga Uppföljningsplan FRN
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 4

Muntlig information, införande av nya bidrag och nytt 
bidrags- och bokningssystem

Ärendet
Ulrika Westin och Henrik Ivarsson från kultur- och fritidsenheten informerade nämnden om 
följande.
 

Actor Smartbook – ASB nytt boknings och bidragssystem  
 En Successiv lansering av olika delar kommer att ske under det närmaste året. Hittills 

har följande delar lanserats:
 Simskola med direktbokning och direktbetalning. Lanserades 27 januari.
 Bidragsdelen lanserades under vecka 6.
 Kolloansökan – lanserades 16 februari.

 
 
Planering för kommande lanseringar inom ASB

 Dagläger. Planerad lansering mitten av mars.
 Bokning av lokaler/anläggningar. S successiv lansering av olika typer av kommunala 

lokaler och anläggningar 
o Idrott, fritidsgårdar ( primärt FRN)
o Samlingslokaler ( olika nämnder)
o Kulturlokaler ( primärt KUN)
o Skollokaler
o Övriga lokaler

 Kundval kulturskolan. Under året kan nacka kommun avropa utveckling av ny 
funktion för framtida kundval.

 Integrerad faktureringsprocess, möjligheter till ströbokning med direktbetalning och 
inpassering med pinkod

 

Nya riktlinjer för föreningsbidragen
 Aktivitetsbidraget 

o Baseras på individuell närvaro istället för lag/grupp
o Begränsar antalet tillfällen per idrott per period
o Likvärdigt med Riksidrottsförbundet
o Söks i ApN

 Särskilt verksamhetsbidrag 

o Nytt bidrag – Funkis, öppen verksamhet och folkhälsa.
o Extra ansökningsperiod avseende 2022: 7 – 25 feb.
o Ordinarie ansökningsperiod för 2023: 1 juli – 25 aug.

7 (21)



16 februari 2022

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Fritidsnämnden

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

 Projektbidraget 

o Nya ansökningsperioder

 Investeringsbidraget 

o Nya ansökningsperioder
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.

- - - - -
 

Paragrafen är justerad
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§ 5                FRN 2020/106

Årsbokslut fritidsnämnden 2021 

Beslut 
Fritidsnämnden fastställer årsbokslutet för 2021.

Sammanfattning av ärendet 
Inför 2021 infördes en ny internhyresmodell i kommunen. För fritidsnämnden har det bland 
annat inneburit att 12 gymnastiksalar och 14 sporthallar i sin helhet har tillförts nämndens 
verksamhetsområde. Nytt för nämnden blev då ansvaret för lokaldrift, städning, hantering av 
skadegörelse i lokalerna, lås och larm och lös inredning såsom redskap för såväl skolans som 
föreningslivets behov.

Införandeprojektet av ett nytt boknings- och bidragssystem har pågått under hela 2021. 
Parallellt har projektet visat på utvecklingsbehov av flera kommunövergripande system och 
arbetsprocesser.

Den första juli infördes kommunens nya riktlinjer för föreningsbidrag. En av de största 
förändringarna är att aktivitetsbidraget ska baseras på individuella närvarotillfällen istället för 
gruppsammankomster.

Coronapandemin har under året präglat och påverkat samtliga verksamheter inom 
fritidsnämndens ansvarsområde. Pandemin har exempelvis påverkat fritidsgårdarnas 
möjligheter att starta upp nya aktivitetsgrupper under året. Under vissa delar av året har den 
äldre målgruppen nekats besöka fritidsgården på grund av restriktioner och verksamheten har 
emellanåt skett digitalt och utomhus. Begränsningen av antal personer som fått vistas inomhus 
i fritidslokaler har även påverkat besökssiffrorna för bland annar simhallarna. Även inomhus- 
och is-idrotterna har på olika sätt påverkats av dessa begränsningar.

Fritidsnämndens ekonomiska resultat för år 2021 är ett överskott på knappt 0,6 miljoner 
kronor. Det motsvarar 0,4 procent av nämndens nettobudget.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Årsbokslut fritidsnämnden 2021
Årsbokslut fritidsnämnden 2021
Status fritidsnämndens fastighetsprojekt
 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.    - - - - -
 

Paragrafen är justerad
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§ 6                FRN 2022/9

Särskilt verksamhetsbidrag – Friska Nacka 2022 
Järla IF Orientering och Skidor

Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Järla Orientering 80 000 kronor för Friska Nacka 2022.

2. Fritidsnämnden beslutar att Järla Orientering ska inkomma med en redovisning av Friska 
Nacka 2022 senast den 31 december 2022.

Sammanfattning av ärendet 
Järla Orientering har under tre år gett ut gratiskartan Friska Nacka med stöd från Nacka 
kommun. Kartan delas ut tillsammans med lokaltidningen Nacka Värmdö-posten till samtliga 
hushåll i Nacka kommun.

Verksamheten beskrivs som en folkhälsosatsning med syfte att locka ut fler människor i 
naturen med hjälp av en lättare form av orientering.

Under 2022 införs fritidsnämndens särskilda verksamhetsbidrag. Ett syfte med bidraget är att 
stötta föreningar och organisationer som på ett särskilt sätt bidrar till förbättrad folkhälsa. Då 
lanseringen av kommunens nya IT-system för bidragshantering görs successivt i samband 
med införandet av nya bidragsregler och föreningen är i behov av bidraget, för att täcka 
kostnader för till exempel tryck och distribution, tas detta ärende upp för beslut tidigare.

Friska Nacka bedöms bidra till en ökad folkhälsa och därför föreslår kultur- och fritidsenheten 
att ett särskilt verksamhetsbidrag beviljas med 80 000 kronor.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Särskilt verksamhetsbidrag - Friska Nacka 2022
Friska Nacka 2021, slutredovisning
Ansökan till Fritidsnämnden angående Friska Nacka 2022
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med utskickat förslag till beslut.      - - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 7                FRN 2022/2

Rapport sponsring 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att godkänna Rapport Sponsring, bilaga 1. till tjänsteskrivelsen 
daterad 2022-01-26.

Fritidsnämnden beslutar att ge Kultur- och fritidsdirektören i uppdrag att ta fram principer för 
hantering kring sponsring gällande reklam med mera i kommunens fritidsanläggningar under 
förutsättning att Kommunstyrelsen godkänner rapporten.

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige gav i mål och budget 2020 fritidsnämnden och kommunstyrelsen var sitt 
särskilt uppdrag dels att samordna kommunens insatser för att underlätta för externa 
intressenter som vill bygga och finansiera idrottsanläggningar i Nacka, dels att arbeta med 
sponsring och reklam i kommunens verksamheter och fastigheter.

Då de båda särskilda uppdragen är kopplade till varandra har detta mynnat ut i en gemensam 
rapport, som belyst tre områden; Reklamskyltar med mera i kommunala idrottsanläggningar, 
Arenanamn samt Byggnation och finansiering av nya anläggningar. Uppdraget har 
genomförts i samverkan mellan kultur- och fritidsenheten, enheten för fastighetsförvaltning 
samt ekonomi-och finansstaben. Styrgruppen har bestått av ekonomi- och finansdirektör, 
kultur- och fritidsdirektör och näringslivsdirektör. Styrgruppens förslag är:

Kommunstyrelsen ges i uppdrag att uppdatera och vidareutveckla det befintliga 
kommunövergripande dokumentet från 2012 Regler om sponsring och grundläggande 
bestämmelser om bidrag så att sponsring och bidrag delas upp var för sig och dokumentet 
uppdateras.

Berörda nämnder tar fram principer kopplade till det övergripande styrdokumentet.

Fritidsnämnden föreslås ges i uppdrag att ta fram principer för hantering kring sponsring 
gällande reklam med mera i kommunens fritidsanläggningar, till exempel de praktiska 
detaljerna såsom placering av skyltar, tidsbegränsning etcetera.

Motsvarande uppdrag föreslås ges till enheten för fastighetsförvaltningen för att ta fram 
principer för hantering av sponsring kring arenanamn.

Det kan finnas fler nämnder som kan behöva ta fram principer kring sponsring, exempelvis 
kulturnämnden. Samtliga principer ska ta sin utgångspunkt från det övergripande 
styrdokumentet för sponsring.

Vid varje enskilt projekt (i samband med extern byggnation och finansiering av nya 
anläggningar) beslutas om val av investeringsmodell.
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Beroende på vilken anläggning som avses bör det i varje specifikt fall utredas om det finns 
intressenter som vill bygga och finansiera idrottsanläggningen och vad detta i sådana fall får 
för konsekvenser för kommunen (såväl ekonomiskt som verksamhetsmässigt).

Handlingar i ärendet 
Tjsk Rapport sponsring
Bilaga 1. Rapport sponsring 211013
Bilaga 2. Nacka regler om sponsring och grundla´äggande bestammelser om bidrag Nacka
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med utskickat förslag till beslut.

Protokollsanteckning
Bosse Ståldal lät anteckna följande för Nackalistan.  
” Det är positivt att föreningslivets intäkter kan öka med större möjligheter att kunna 
garantera sponsorer plats i och utanför idrottsanläggningar. Föreningslivet behöver också plats 
för att informera medborgarna om arrangemang mm. Det dock viktigt att inte överlasta dessa 
mötesplatser med alltför mycket reklam som kan störa upplevelser av matcher och vacker 
arkitektur mm. Kommunen bör ta tillbaka beslutet att all affischering eller dylikt som vätter 
mot offentlig miljö kräver polistillstånd. Detta är kostsamt och tar mycket tid för medborgarna 
och och inte minst polisen. Skulle vara intressant om regeln över huvud taget har efterlevts. ”

- - - - -
 

Paragrafen är justerad
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§ 8                FRN 2022/6

Ändrat inriktningsbeslut för Myrsjö simhall 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att inriktningen för ny simhall vid Myrsjö idrottsområde ska planeras 
enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelsen.

Sammanfattning av ärendet 
Fritidsnämnden har 2016-12-01 §69 beslutat om inriktning för Myrsjö simhall. Efter 
erfarenheter från försök till liknande upphandling för Näcken-badet i Saltsjöbaden och efter 
dialog med marknadsaktörer behöver inriktningsbeslutet ändras. Syftet med ändringarna är att 
säkerställa föreningslivets och skolornas behov av simhallstider till bästa möjliga ekonomiska 
villkor för kommunen. Den aktör om ska bygga, äga och driva simhallen ska också ges 
möjligheter att tillföra aktiviteter och verksamheter som ger ett mervärde för Nackas invånare.

Den nya inriktningen för funktion och utformning av Myrsjö simhall beskrivs i bilaga 1.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Reviderat inriktningsbeslut Myrsjö simhall
Bilaga 1 Inriktning för ny simhall vid Myrsjö idrottsplats
 

Yrkanden
Ordförande Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till utskickat förslag till beslut. 
Christian Listérus (M) instämde i bifallsyrkandet.
 
Ella Tegsten (S) yrkade återremiss i bakgrund till att Socialdemokraterna vill komplettera 
med att nämnden får en aktuell kalkyl på vad en simhall enligt funktionsbeskrivningen kan 
kosta om den byggs och drivs av kommunen själv.
Bosse Ståldal (NL) och Sidney Holm (MP) instämde i återremissyrkandet.
 
Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade avslag till återremissyrkandet.

Beslutsgång
Med avslag på Ella Tegstens återremissyrkande beslutade nämnden i enlighet med utskickat 
förslag till beslut.

Reservationer
Ella Tegsten (S) reserverade sig mot beslutet.
 
Bosse Ståldal (NL) reserverade sig mot beslutet.
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Protokollsanteckning
Ella Tegsten lät anteckna följande för Socialdemokraterna.   
” Socialdemokraterna ville se en komplettering till ärenden gällande den årliga kostnaden om 
kommunen istället byggde och driftade simhallen och yrkade därför på en återremiss. I den 
analysen för nuvarande finansiella förslag skulle simhallen bli mellan 8-15 miljoner dyrare 
per år än om kommunen själv byggde och driftade hallen. Nuvarande hall väntas kosta mellan 
15-25 miljoner per år.  Försvaret från Moderaterna är att en privat aktör kan tänka sig att 
bygga ytterligare biytor för att locka fler besökare tex vattenland eller dyikt. Det vore kanske 
positivt men vi förstår inte varför det upplägget ska betalas med skattemedel? Om vi vill ha 
fler funktioner som tex ett vattenland borde det ingå i nuvarande skalförslag.
Skalförslaget som sådant har vi inga anmärkningar på. Det verkar vara väl avvägda funktioner 
som gynnar de behov som finns hos medborgarna. Däremot ska det vara tydligt vad 
skattemedel ska gå till och vilket kostnad det kommer innebära för nämnden.”
 
Bosse Ståldal lät anteckna följande för Nackalistan.   
” Det är övertydligt att Näckenbadet kommer att bi mycket, mycket dyrare på grund av stora 
miljöproblem. Därför är det sorgligt att majoritetspartierna av prestigeskäl har fortsatt med 
dessa planer vilket i slutändan drabbar skattebetalarna helt i onödan när den alternativa 
placeringen i  Fisksätra är det mest rationella valet. ”
 
Gunilla Zand Zuleta lät anteckna följande för Vänsterpartiet.  
" Vänsterpartiet stödjer yrkandet om att återremittera beslutat om inriktning för Myrsjö 
simhall och göra en ekonomisk kalkyl över vad det skulle kosta att bygga och driva simhallen 
i kommunal regi. Detta för att kunna jämföra kostnaden för en privat driven hall och garantera 
att kommuninnevånarnas pengar används på mest effektiva vis. "

- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 9                FRN 2020/127

Motion – Utveckla strategin för ett drogfritt Nacka för 
unga 
Inkom den 12 oktober 2020 av Khashayar Farmanbar m.fl. (S)

Beslut 
Fritidsnämnden föreslår att kommunfullmäktige fattar följande beslut.

Kommunfullmäktige noterar att det, genom befintliga insatser och projektet ”Tillsammans för 
ett drogfritt Nacka för unga”, redan pågår ett arbete som uppfyller intentionerna bakom 
förslagen i motionen. Motion är med detta besvarad.

Sammanfattning av ärendet 
Den 12 oktober 2020 inkom en motion benämnd utveckla strategin för ett drogfritt Nacka för 
unga. I motionen föreslås att (1) kommunens samverkan mellan socialtjänst, skola, polis och 
föräldrar (SSPF) utökas till att även inkludera föreningslivet samt att (2) kommunens 
uppsökande arbete stärks för att kunna stödja föräldrar i arbetet för ett drogfritt Nacka för 
unga.

Motionen har av kommunstyrelsen remitterats till fritidsnämnden, utbildningsnämnden, 
arbets- och företagsnämnden samt socialnämnden för beredning.

Av utredningen av motionens förslag konstateras att det redan pågår ett arbete som uppfyller 
intentionerna bakom förslagen i motionen.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Motion, Utveckla strategin för ett drogfritt Nacka för unga
Motion – Utveckla strategin för ett drogfritt Nacka för unga
 

Yrkanden
Ordförande Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till utskickat förslag till beslut.
 
Ella Tegsten (S) yrkade bifall till motionen.
Bosse Ståldal (NL) instämde i bifallsyrkandet till motionen.

Beslutsgång
Med avslag på Ella Tegstens yrkande beslutande nämnden i enlighet med utskickat förslag till 
beslut.

Protokollsanteckning
Gunilla Zand Zulet lät anteckna följande för Vänsterpartiet.   
” Vänsterpartiet instämmer i motionens två punkter om
1. att utöka SSPF, samverkan mellan socialtjänst, skola, polis och föräldrar, till att även 
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inkludera föreningslivet. 
2. stärka kommunens uppsökande arbete gentemot föräldrar till barn/ungdomar.”
 
Bosse Ståldal lät anteckna följande för Nackalistan.   
” Motionen är väl genomtänkt och mycket viktig i dessa tider särskilt som knarket skördar 
stora offer när konkurrensen om en lukrativ marknad ökar.”
 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 10                FRN 2021/121

Samråd över detaljplan för Tryckluftsfabriken, 
fastigheterna Sicklaön 83:22 m.fl., på Sicklaön, i Nacka 
kommun 

Beslut 
Fritidsnämnden antar förslag till yttrande enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelse daterad den 26 
januari 2022.

Beslutet justeras omedelbart.

Sammanfattning av ärendet 
Fritidsnämnden yttrar sig över detaljplanen för att bevaka att medborgarnas behov av motion, 
rörelse och mötesplatser tillgodoses. Fritidsnämnden har fått möjlighet att lämna synpunkter 
över beslut om detaljplan för Tryckluftfabriken. Detaljplanen innebär att områdets befintliga 
bebyggelse och markparkeringar ersätts med tät stadsbebyggelse. Planerade funktioner är i 
huvudsak arbetsplatser, bostäder och förskola, samt handel och service i kvarterens entréplan. 
Blandade funktioner bedöms bidra till upplevelsen av en händelserik och levande stad där 
korta avstånd uppmuntrar till att gå och cykla.

Redan idag finns på Sicklön stor efterfrågan på ytor för rörelse i såväl organiserad som 
oorganiserad form. Få nya ytor finns planerade i närliggande områden, inga ytor finns i det 
aktuella planprogrammet. Möjligheter att bygga ytor på tak inom planområdet för att skapa 
ytor för spontana aktiviteter men även som skulle kunna utvecklas för till exempel bollspel, 
behöver beaktas i det fortsatta planeringsarbetet. Att vidare utreda förslag till ytor för 
mötesplatser, som till exempel en fritidsgård, för barn och ungdomar liksom möjligheter för 
föreningar att hyra lokaler i området. Detta ingår inte i detaljplanearbetet men behöver 
poängteras för fastighetsägare i planområdet.

Möjlighet att bidra med förslag till slutlig utformning av torgen i planområdet efterfrågas, 
specifikt för parken i östra planområdet som är det enda torget lämpligt för plats för såväl 
lugn och ro samt rörelse. Fortsatt planering av området bör ta hänsyn till barn och ungdomars 
behov av lokaler för kultur- och fritidsaktiviteter, vilket överensstämmer med FN:s 
deklaration om barns rättigheter.

Handlingar i ärendet 
Tjsk samråd över detaljplan för Tryckluftsfabriken, Sicklanön
Förslag yttrande över detaljplan för Tryckluftsfabriken, Sicklaön
Bilaga 2 Planbeskrivning
Bilaga 3 Plankarta
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Yrkanden
Ordförande Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till utskickat förslag till beslut.

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.

Protokollsanteckning
Ella Tegsten lät anteckna följande för Socialdemokraterna.  
” Detaljplanen innehåller mer bostäder i Sickla vilket vi är positiva till. Det kommer däremot 
kräva att andra närliggande ytor tex Sicklaplania behöver användas för idrottsytor. Annars 
riskerar Sicklaön inte kunna möte de behov av idrottsytor som kommer växa när Nacka 
bygger stad.”
 
Bosse Ståldal lät anteckna följande för Nackalistan.  
”Denna plana och centrala mark vore mycket användbar för idrottsanläggningar för t.ex. 
fotboll vilka kommer behövas o ett stort antal om västra Sickla bebyggs för en 
befolkningsökning upp till 75 000. Det handlar om ca 5 000 fler barn och ungdomar. 
Kommunen borde därför trycka på ännu mer.”
 
Gunilla Zand Zuleta lät anteckna följande för Vänsterpartiet. 
” Det bör vara angivet för byggherrar/hyresvärdar som vill driva kontorsverksamhet i området 
att det från kommunens sida och FRN finns behov och önskemål om att hyra lokal/er som står 
tomma på helger och kvällar, till fritidsverksamhet för främst barn och unga.”
 
- - - - -
 

Paragrafen är justerad
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§ 11

Övriga frågor

Beslut
Fritidsnämnden noterarinformationen till protokollet.

Ärendet
Bosse Ståldal (NL) ställde följande frågor.
 
Älta Kulturknut/Fritidsgården

 Utescenen, hur utformas den och påverkas den t ex av biltrafik bakom?
 Det saknas cykelparkering utanför kulturhuset/fritidsgården, borde finnas
 Enligt den laga-kraftvunna planbeskrivningen för Älta Centrumkvarter ska parktorget 

”utformas och dimensioneras med möjlighet för umgänge och aktiviteter, med 
funktioner som exempelvis mindre utomhusscen, sitt och hängmöbler”.
Det framkommer nu signaler om att det ska vara lugnt, de boende får inte störas 
visuellt eller ljudmässigt, att bollar inte får förekomma då de låter och är trafikfarligt – 
hur rimmar det med att parktorget ska vara en plats för umgänge och aktiviteter?

Fritidsgården
 Ingen cykelparkering, kan ge problem med slängda cyklar på parktorget
 Vilka aktiviteter för ungdomar ska finnas på det s k parktorget (platsen utanför 

kulturhuset/fritidsgården)
 Har fått nej på utomhus pingisbord och basketkorg
 Enligt kommunen ska istället nya Stavsborgaskolan användas för fritidsaktiviteter som 

t ex inkluderar bollspel mm. Det är 250 m dit och kräver att personal 
avdelas/medföljer. Finns det ens någon överenskommelse/avtal med Hemsö att hyra in 
sig på deras utegård? Alla skolor i Älta tillåter inte att ungdomar vistas på skolgården 
utanför skoltid.

 
Susanne Broman Kjulsten, kultur och fritidsenheten, svarade enligt nedan.

 Det kommer att bli cykelparkering inom området som är nära, dock inte direkt utanför 
fritidsgården.

 Det kommer att bli en utescen med gradäng/ sittplatser som ligger ”nedanför” den 
framtida lokalgatan. Om det blir en ny utfart mot Ältavägen så kommer det att bli 
mindre trafik på lokalgatan. Det finns även växtlighet som ska skärma av.

 Det stämmer att kollegor inom Bygg och Anläggning som planerar utemiljö inte ser 
möjligheter att placera en basketkorg eller pingisbord i direkt anslutning till 
fritidsgården. Det är ljud som stör mycket.

 Vid Stavsborg skolans skolgård blir det en hel del aktiviteter med basket och pingis.
 Ett lekområde planeras i södra delen av parkstråket, KoF har påpekat vikten av att det 

är ”aktiviteter” som passar ungdomar.
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Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
- - - - -
 

Paragrafen är justerad
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§ 12                FRN 2022/18

Redovisning av delegationsbeslut och inkomna 
handlingar 
Februari

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet 
FRN 2020/45 Slopade bokningsavgifter inom fritidsnämndens ansvarsområde
FRN 2021/103 Tilldelningsbeslut upphandling av kolloverksamhet
FRN 2020/10 Vidaredelegering av beslutsattestanter 2022
FRN 2021/126 Ordförandebeslut, Särskilt bidrag till Boo Folkets Hus
FRN 2022/11 Rapport 9 Revisionsskrivelse 2022-01-25 Uppföljning av granskningar från 
2019

Handlingar i ärendet 
Redovisning delegationsbeslut och anmälningar februari 2022
Signerat ordf. beslut Slopade avbokningsavgifter inom fritidsnämndens ansvarsområde
Tilldelningsbeslut. Kollo. Signerat
Signerad tj. skr Slopade bokningsavgifter inom fritidsnämndens ansvarsområde - tj. skr
Vidaredelegering av beslutsattestanter år 2022 m bilaga
Delegationsbeslut ordförandebeslut gällande särskilt bidrag till Boo folkets hus m bilaga
Rapport 9 Revisionsskrivelse Uppföljning av granskningar från 2019 m rapport
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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